
Rotary klub Maribor- Park in podjetji za
prodajo malih živali
in hrane za živali so
mariborskemu zave-
tišču za živali donirali
dve toni hrane

GABRIJEL TOPLAK
Po nedavnih zapletih v mari-
borskem azilu za živali, ko so
med drugim ugotovili, da poslu-
jejo z minusom, novembra in
decembra pa so zaposleni celo
ostali brez plač, je včeraj vsaj za
živali, ki so jim tam našli zača-
sen dom, le posijal žarek upa-
nja. Rotary kljub Maribor - Park
ter podjetji Vitakraft Hobby
program in Tukano so jim na-
mreč darovali dva tisoč kilogra-
mov hrane v skupni vrednosti
šest tisoč evrov.

Milena Zadravec, direktori-
ca obeh podjetij, je povedala,
da že vrsto let poslujejo s po-
slanstvom ljubezni do živali,
zato so tudi v tem mrzlem, zim-
skem času presodili, da v zave-
tišču potrebujejo hrano. "Prav
je, da se podjetji, kot sta naši, ki
se ukvarjata s prodajo živali in
hrane zanje, občasno odločita
za dobrodelnost in pomagata
tistim, ki so pomoči potreb-
ni," je dodala.Podobnega mne-
nja je bil tudi Henrik Allegro,
predsednik Rotary kluba Mari-
bor - Park, ki je dejal, da so rota-
rijci poklicani za pomoč vsem,

ki so je potrebni, ter se hkra-
ti vprašal, zakaj mora takšna
ustanova, kot je azil, ki je brez
prihodkov, oziroma društvo,
ki ga upravlja, plačevati konce-
sijo občini.

Zanimivo je tudi, da se napo-
vedane predaje hrane in kratke
tiskovne konference ni udele-
žil nihče od vodilnih delavcev
zavetišča za živali ali vsaj ne-
profitnega Društva za varstvo
proti mučenju živali Maribor,
ampak je donacijo v njihovem
imenu sprejel tamkajšnji oskr-
bnik. Vodja Zavetišča za živali
Maribor Rok Štibler je kasne-
je v telefonskem pogovoru za
Večer povedal, da mu podatka
o tem, kdaj bo predaja hrane,
nihče ni sporočil, sicer pa da
so donacije hrane, ta jim bo za-
dostovala za približno tri mese-
ce, v času, ko se srečujejo tudi

s finančnimi težavami, zanje
nadvse dobrodošle.Glede lan-
skega poslovanja z več kot 60
tisoč evri izgube ter neizplačila
novembrskih in decembrskih
plač zaposlenim pa pravi, da
so izplačila v dvomesečnem za-
ostanku, medtem ko so delavci
prejeli januarsko plačo in tudi
za februar jim za zdaj dobro
kaže. "Poslovanje nam najbolj
otežuje koncesija. Občina nam
trenutno za račune, ki jim jih
izstavimo, ponuja neki pobot,
slišati pa je tudi govorice o uki-
nitvi koncesijskih dajatev, ven-
dar kolikor mi je znano, morajo
na občini to možnost še prouči-
ti s pravnega vidika, predvsem
ker nas obravnavajo po zakonu
o gospodarskih družbah in ne
zakonu o zaščiti živali kot po-
dobne ustanove drugod v drža-
vi," je pojasnil Štibler.

V času, ko se azil ukvarja s finančnimi težavami, je dobrodošla vsaka
donacija. (Marko Vanovšek)


